

The French version follows below

New Architects' Council of Europe (ACE) Logo

After the creation of a new Website in 2014, the Architects' Council of Europe (ACE) continues the update of its graphic identity by launching the renewed ACE logo:



ACE President **Luciano Lazzari** commented the choice: "After 25 years of service, the incoming Board of 2015 thought it was time to redesign the ACE logo. The decision to renew rather than recreate a logo was felt important for continuity, recognition and respect for tradition, all sentiments that are valued within the organisation."

Regarding the design, Mr Lazzari described in details the genesis of the renewed

logo:

"Hence the logo keeps its primary blue colour and the geometric reference in its A - C - E as triangle, circle and square, but the new design breaks away from the simplistic building block design to develop a more sophisticated overlapping design, which symbolises integration and a more complex overlay of functions. The reinforcement of the A of course underlines the importance of Architecture, which is the driving force that motivates the profession to produce a quality environment for the good of all. The graphic juxtaposition of the letters also facilitate the reading of the letters in both English and French, hence C - A- E just as easily as A - C - E . Instead of using colour, the E is hatched, which is a traditional form of infill in classic architectural drawing, but also with its multiple components, represents the diversity and richness of Europe. "

Please contact the Secretariat at [info\(at\)ace-cae\(dot\)eu](mailto:info(at)ace-cae(dot)eu) to request the JPG of the new logo.

The Architects' Council of Europe (ACE) is the representative organisation for the architectural profession at European level: it aspires to speak with a single voice on its behalf in order to achieve its aims. Its membership currently consists of 43 Member Organisations, which are the regulatory and professional representative bodies in all European Union (EU) Member States, Accession Countries, Switzerland and Norway. Through them, the ACE represents the interests of over 545.000 architects from 31 countries in Europe.

Nouveau Logo du Conseil des Architectes d'Europe (CAE)

Après la création d'un nouveau site Internet en 2014, le Conseil des Architectes d'Europe (CAE) poursuit la modernisation de son identité graphique en adoptant un nouveau logo :



Le Président du CAE **Luciano Lazzari** commente ce choix : "Après 25 ans de service, le Bureau Exécutif a pensé qu'il était temps de redessiner le logo du CAE. Il a été décidé de le moderniser plutôt que d'en créer un nouveau afin de permettre la continuité, la reconnaissance et le respect de la tradition, sentiments qui sont importants au sein de l'organisation".

A propos du concept, L. Lazzari détaille le cheminement qui a conduit au nouveau logo : "Le logo conserve sa couleur bleu d'origine ainsi que les références géométriques dans les lettres A - C - E, dessinées dans un triangle, un cercle et un carré. Le nouveau concept rompt toutefois avec le concept simpliste des blocs de construction pour développer un concept plus sophistiqué où les formes se chevauchent. Le renforcement du A souligne l'importance de l'Architecture, qui est la force motrice qui motive la profession à produire un environnement de qualité pour le bien-être de tous. La juxtaposition graphique des lettres facilite par ailleurs la lecture tant en anglais qu'en français : il est aussi facile de lire CAE que ACE. Plutôt que d'utiliser la couleur, le E est hachuré pour faire écho à la forme de remplissage utilisée dans les dessins d'architecture classique. Avec ses multiples éléments, il représente également la diversité et la richesse de l'Europe. "

N'hésitez pas à contacter le Secrétariat du CAE [info\(at\)ace-cae\(dot\)eu](mailto:info(at)ace-cae(dot)eu) pour obtenir

une version JPEG du nouveau logo.

Le Conseil des Architectes d'Europe (CAE) est l'organisation représentative de la profession d'architecte au niveau Européen : le CAE aspire à parler d'une seule voix au nom des architectes dans le but d'atteindre ses objectifs. Ses 46 Organisations Membres sont les organismes régulateurs et les représentations professionnelles des tous les pays Membres de l'Union Européenne, les pays en voie d'adhésion, la Suisse et la Norvège. À travers ses membres, le CAE représente les intérêts de plus de 526.000 architectes venant de 33 pays d'Europe.



Copyright © ARCHITECTS' COUNCIL OF EUROPE, All rights reserved.

[unsubscribe from this list](#)



© ACE ARCHITECTS' COUNCIL OF EUROPE

29 rue Paul Emile Janson | B-1050 Brussels Belgium

T: +32 2 543 11 40 - F: +32 2 543 11 41 - E-mail: info@ace-cae.eu

www.ace-cae.eu
